
PROTOKÓŁ  Nr XL/2010 
sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 5 listopada 2010 roku 

 
Obrady sesji otworzył i przewodniczył Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1400
, zakończyła o godz. 1610 

Stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział bierze 14 radnych, 

na ustawowy stan 15 radnych, (nieobecny Antoni Opowicz). 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk Burmistrz Golczewa, Ireneusz 

Wilk sekretarz gminy, Barbara Deszyńska skarbnik gminy, kierownicy jednostek organi-

zacyjnych Gminy Golczewo, Pani Aldona Kaczmarek dyrektor Zespołu Szkół Publicz-

nych w Golczewie, przewodniczący Zarządu Osiedla, sołtysi wsi oraz Wojciech Okrągły 

aplikant radcowski. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

 

Porządek obrad sesji: 
1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 

4. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków trans-
portowych. 

 
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2010 r. 
 
6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zago-

spodarowania przestrzennego – część obrębu Kłęby i Kłodzino. 
 
7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Golczewo. 
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8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane  
przez Przedszkole Publiczne w Golczewie. 
 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku Gmin R-XXI 
z siedzibą w Nowogardzie. 

 
10. Projekt uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Miejskiej do Gminnej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego. 
 

11. Informacja Burmistrza Golczewa o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 
Golczewo za rok szkolny 2009/2010. 

 
12. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

 
13. Sprawozdania Komisji Rady Miejskiej w Golczewie z odbytych posiedzeń wyzna-

czonych rocznym planem pracy. 
 

14. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 
 

15. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 

16. Wolne wnioski i zapytania. 
 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności 
w okresie między sesjami. 

 
18. Zakończenie obrad. 

 

 
Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji udział 

bierze odpowiednia liczba radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

Przedstawił porządek obrad, do którego Andrzej Danieluk burmistrz Golczewa złożył 

wniosek o ujęcie w nim następujących projektów uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku wpłat nadwyżki środków obro-

towych zakładu budżetowego o nazwie Zakład Usług Publicznych  

w Golczewie (po pkt 5), 

2) projekt uchwały w sprawie zgody na użyczenie nieruchomości (po pkt 6). 

 

Rada Miejska w wyniku jawnego głosowania jednomyślnie 14 głosami „za” przyjęła 

wniosek Burmistrza. 
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Wobec powyższego Przewodniczący obrad przedstawił dalszy porządek obrad  

po zmianie. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

4. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków trans-

portowych. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2010 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku wpłat nadwyżki środków obroto-

wych zakładu budżetowego o nazwie Zakład Usług Publicznych w Golczewie. 

7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zago-

spodarowania przestrzennego – część obrębu Kłęby i Kłodzino. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Golczewo. 

9. Projekt uchwały w sprawie zgody na użyczenie nieruchomości. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane  

przez Przedszkole Publiczne w Golczewie. 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku Gmin R-XXI 

z siedzibą w Nowogardzie. 

12. Projekt uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Miejskiej do Gminnej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

13. Informacja Burmistrza Golczewa o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy  

Golczewo za rok szkolny 2009/2010. 

14. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

15. Sprawozdania Komisji Rady Miejskiej w Golczewie z odbytych posiedzeń wyzna-

czonych rocznym planem pracy. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

18. Wolne wnioski i zapytania. 

19. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności 

w okresie między sesjami. 

20. Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej. 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z XXXIX sesji Rady Miej-

skiej w Golczewie odbytej w dniu 17 września br. jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 Radny Piotr Gajda złożył wniosek o zabezpieczenie prawej lub lewej strony drogi 

w kierunku Starego Tartaku od ul. Szkolnej, aby samochody nie wjeżdżały do stawu. 

 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 

 Andrzej Danieluk burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że jak co 

roku wnosi pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. Obecnie proponuje się wzrost o wskaźnik inflacji  

w wysokości 2,6 % (ogłoszony przez GUS, jako wskaźnik cen towarów i usług kon-

sumpcyjnych w I półroczu 2010 r.). 

Wyjaśnił, że oznacza to minimalny wzrost poszczególnych stawek podatku od nieru-

chomości. 

Poinformował, że przyszły rok będzie bardzo trudny dla Gminy z uwagi na zmianę usta-

wy o finansach publicznych. Stwierdził ponadto, że Gmina jest zobowiązana zbilanso-

wać dochody i wydatki bieżące. Wydanie każdej złotówki może spowodować ostre per-

turbacje. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały stanowi załączniki nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie  

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XL/341/10 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 10 głosami „za”,  

przy 2 głosach „przeciw”, 2 głosach „wstrzymujących się”. 
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Uchwała Nr XL/341/10 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 Andrzej Danieluk burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że poda-

tek od środków transportowych stanowi znikomą część dochodów Gminy.  

W niniejszym projekcie uchwały proponuje się również wzrost o wskaźnik inflacji  

w wysokości 2,6 % (ogłoszony przez GUS, jako wskaźnik cen towarów i usług kon-

sumpcyjnych w I półroczu 2010 r.). 

 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał, czy projekt uchwały został zmieniony, po-

nieważ Komisje nie zaopiniowały proponowanych stawek. 

 Burmistrz poinformował, że projekt uchwały nie jest zmieniony. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do projektu uchwały. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych pod głosowanie. 

 

Rada Miejska 5 głosami „za”, 9 głosach „przeciw”, nie podjęła uchwały 

 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo  

na 2010 r. 

 Barbara Deszyńska skarbnik gminy w imieniu Burmistrza przedstawiła projekt 

uchwały i poinformowała, że zmiana uchwały budżetowej dotyczy zwiększenia docho-

dów bieżących o kwotę 150.00 zł w związku z uzyskaniem refundacji wynagrodzeń pra-

cowników zatrudnionych w ramach robót publicznych.  

Druga zmiana dotyczy załącznika nr 10 do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Golczewo na 2010 r. odnośnie przychodów i wydatków zakładu budżetowego 

pozyskanych na wniosek Zakładu Usług Publicznych w Golczewie. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XL/342/10 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2010 r., jednomyślnie  

14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XL/342/10 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku wpłat nadwyżki środków obro-

towych zakładu budżetowego o nazwie Zakład Usług Publicznych w Golczewie. 

 Barbara Deszyńska skarbnik gminy w imieniu Burmistrza przedstawiła projekt 

uchwały i poinformowała, że zgodnie z sugestią Komisji prosi o przyjęcie autopoprawki 

w tytule niniejszego projektu i dodanie wyrazów „za rok 2010”. 

 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, w jakiej wysokości jest prognozowana 

nadwyżka ? 

 Marek Maślak kierownik Zakładu Usług Publicznych w Golczewie poinformował, 

że są to środki, które znajdują się po stronie wierzytelności. Jest to wirtualna nadwyżka  

i wynosi ok. 250.000,00 – 300.000,00 zł. 

 Radny Mieczysław Perużyński poinformował, że w 20-letniej historii samorządu,  

po raz pierwszy mamy do czynienia z taką sytuacją, ponieważ zawsze dopłacaliśmy  

do ZUP, aby mógł on funkcjonować. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 8 i nr 9 do protokołu.  

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XL/343/10 
w sprawie zwolnienia z obowiązku wpłat nadwyżki środków obrotowych zakładu budże-

towego o nazwie Zakład Usług Publicznych w Golczewie za rok 2010, jednomyślnie 14 

głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XL/343/10 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego – część obrębu Kłęby i Kłodzino. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że  

w części obrębu Kłęby i Kłodzino planowane jest wybudowanie 3 wiatraków, aby było to 

możliwe należy przystąpić do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w tych 

obrębach. Załącznik graficzny niniejszej uchwały określa granice obszaru objętego 

przedmiotową zmianą. 

 Radny Tomasz Wawrzyński powiedział, że jest przeciwny, aby strefa ochronna 

była tak blisko budynków mieszkalnych. Działki, które są w tej strefie graniczą z dział-

kami zabudowanymi i dalsza zabudowa w tym kierunku nie będzie możliwa. Zwrócił 

uwagę, że na działkach nr 142 lub 143 planuje się budowę boiska i placu zabaw. Dodał, 

że firma, która zamierza postawić wiatraki jest z Gdańska i profity z tego tytułu nie pozo-

staną w naszej Gminie a mieszkańcy Kłębów nic z tego nie będą mieli. 

Uważa, że inwestor może przesunąć lokalizację siłowni w kierunku Włodzisławia. 

 Burmistrz poinformował, że w strefie izofonicznej nie można jedynie działek za-

budować budynkami mieszkalnymi, natomiast boisko i plac zabaw można tam utworzyć. 

Wyjaśnił, że w chwili obecnej zamierza się przystąpić do zmiany planu. W dalszej pro-

cedurze mieszkańcy będą mogli wystąpić z indywidualnymi roszczeniami do inwestora.  

 Radny Grzegorz Dyksy poinformował, że 95 % gruntów należy do inwestora i są 

to grunty rolne. 

 Radny Mieczysław Perużyński stwierdził, że zyski nie zrekompensują krzywdy, 

jaką wyrządzi się mieszkańcom Kłębów zezwalając na budowę elektrowni wiatrowych. 

 Radny Tomasz Bartniczuk zapytał, czy właściciele nieruchomości położonych  

w pobliżu strefy izofonicznej mogą wystąpić o odszkodowanie, ponieważ ich wartość 

będzie niższa ? 

 Aplikant radcowski poinformował, że podstawą wystąpienia o odszkodowanie jest 

naruszenie prawa. Jeżeli wiatraki powstaną zgodnie z planem wówczas nie będzie moż-

liwości wystąpienia o odszkodowanie. 

 Radny Mieczysław Perużyński poinformował, że z ustawy o zagospodarowaniu 

przestrzennym wynika, że jeżeli ktoś poniósł szkodę z tego tytułu, roszczenia może kie-

rować w stosunku do danej gminy. 

 Aplikant radcowski poinformował, że do czasu zmiany planu nie ma roszczeń. 

 Radny Tomasz Bartniczuk zapytał, w jakiej odległości od zabudowań będzie 

znajdował się najbliższy wiatrak ? 
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 Radny Grzegorz Dyksy poinformował, że 600 m. 

 Aplikant radcowski wyjaśnił, że jeżeli w związku z uchwaleniem miejscowego pla-

nu zagospodarowania przestrzennego, albo z jego zmianą korzystanie z nieruchomości 

lub ich części w dotychczasowy sposób lub zgodnie z dotychczasowym przeznaczeniem 

stało się nie możliwe lub istotnie ograniczone, właściciel lub użytkownik wieczysty może 

żądać od gminy odszkodowania lub wykupienia części nieruchomości. 

Jeżeli farmy wiatrowe na danym terenie powstaną zgodnie z planem wówczas nie bę-

dzie to powodowało roszczeń. 

Stwierdził, że są to grunty rolne i nie są przeznaczone pod budownictwo. 

 Radny Tomasz Wawrzyński powiedział, że właściciele pozostałych gruntów rol-

nych znajdujących się w tym obrębie nie będą mogli ich przekształcić w działki budow-

lane. 

 Radny Grzegorz Dyksy powiedział, że strefa izofoniczna obejmuje obszar oddzia-

ływania (szum, hałas). 

 Przemysław Opowicz sołtys Sołectwa Kretlewo zwrócił uwagę, że Rada dziś de-

cyduje o przystąpieniu do zmiany planu. Plan określi w jaki sposób te wiatraki będą 

ustawione, jakie będą strefy ochronne jeżeli chodzi o sposób zabezpieczenia mieszkań-

ców przed szumem. Rada będzie mogła wielokrotnie wpłynąć na kształt tego planu za-

gospodarowania przestrzennego a w ostatnim geście ewentualnie odrzucić jego zmianę 

dla tego obrębu. 

Obecnie Rada decyduje, czy inwestorowi dać możliwość przeprowadzenia takiej inwe-

stycji. 

 Radny Mieczysław Perużyński zwrócił uwagę, że jeżeli nie mamy uchwalonego 

studium to nie powinniśmy zmieniać planu zagospodarowania przestrzennego.  

 

Radni nie wnieśli więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XL/344/10 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego – część obrębu Kłęby i Kłodzino 8 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 2 

głosach „wstrzymujących się”. 
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Uchwała Nr XL/344/10 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Golczewo. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że kolej-

ną sprawą związaną z planem zagospodarowania przestrzennego jest połączenie wia-

traków z punktem energetycznym. Takim punktem jest linia po wąstotorówce. 

Spółka Gestamp Eolica Polska wystąpiła wnioskiem do Gminy o wyrażenie zgody  

na ustanowienie służebności przesyłu. W skutek tego zostanie teren ten oczyszczony  

z drzew i zarośli, będzie to dodatkowa korzyść dla Gminy. 

 Przemysław Opowicz sołtys Sołectwa Kretlewo zwrócił uwagę, że w treści uchwa-

ły brak jest zapisu, od kiedy będzie obowiązywała płatność za obciążenie służebnością 

przesyłu. 

 Burmistrz prosił o ogłoszenie przerwy w obradach w celu wyjaśnienia  

ww. sprawy. 

Przewodniczący obrad o godz. 1435  zarządził przerwę, 

o godz. 1500 wznowiono obrady. 

 

Aplikant radcowski wyjaśnił, że określenie daty, „od kiedy”, nie jest w kompetencji rady 

gminy. Rada wyraża zgodę na ustanowienie służebności, zaś szczegółowe warunki bę-

dą określone w umowie. Opłaty naliczane są od momentu ustanowienia służebności. 

Służebność jest uprawnieniem za które się płaci. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XL/345/10 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości będą-

cych w użytkowaniu wieczystym Gminy Golczewo 12 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała Nr XL/345/10 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie użyczenie nieruchomości. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i wniósł autopoprawkę  

do brzmienia § 1, po wyrazach „z siedzibą w Ostrowcu” dodanie wyrazów „Świętokrzy-

skim (27-400) przy ul. Dalekiej 25, w celu wybudowania rurociągu do doprowadzenia 

ścieków oczyszczonych”. 

 

Radni nie wnieśli uwag do złożonej autopoprawki i do przedstawionego projektu uchwa-

ły. 

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 15 i 16 do niniejszego do protokołu.  

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XL/346/10 
w sprawie zgody na użyczenie nieruchomości, jednomyślnie 14 „za”. 

 

Uchwała Nr XL/346/10 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane  

przez Przedszkole Publiczne w Golczewie. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że w związku z tym, że były wątpliwości do uchwały w sprawie ustalenia opłat za świad-

czenia udzielane przez Przedszkole Publiczne w Golczewie dnia z 17 września 2010 

r.,obecnie proponuje się inną uchwałę w powyższej sprawie, która pozwoli na równe 

traktowanie dzieci bez względu na czas trwania zajęć dodatkowych. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XL/347/10 
w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole Publiczne  

w Golczewie, jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XL/347/10 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku R-XXI  

z siedzibą w Nowogardzie. 

 Andrzej Danieluk burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że Gmina 

Ińsko wystąpiła z Celowego Związku Gmin R-XXI, którego członkiem jest między innymi 

Gmina Golczewo. Kwestię wystąpienia i wstąpienia członków do Związku reguluje usta-

wa o samorządzie gminnym, która stanowi, że zmiana statutu następuje w trybie prze-

widzianym dla jego ustanowienia. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XL/348/10 
w sprawie przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą  

w Nowogardzie, jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XL/348/10 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Miejskiej do Gminnej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

 Andrzej Danieluk burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że niniej-

sza uchwała ma na celu usprawnienie procesu decyzyjnego z związku z obowiązkiem 

konsultowania z organizacjami pozarządowymi wszelkiego rodzaju uchwał związanych  

z życiem społecznym. 

W skład Rady będą wchodzili przedstawiciele Rady Miejskiej, burmistrza i organizacji 

pozarządowych. Poinformował, że Komisje na ostatnim posiedzeniu zaproponowały 

oraz zaopiniowały kandydatury następujących radnych: 

Pana Tomasza Bartniczuka i Pana Mieczysława Perużyńskiego. 

 

 Roman Dorniak Radny Powiatu zapytał, czy jeszcze przed końcem obecnej  

kadencji odbędą się konsultacje ? 

 Burmistrz odpowiedział, że „tak”. 
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Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały i do proponowanego skła-

du Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XL/349/10 

w sprawie w powołania przedstawicieli Rady Miejskiej do Gminnej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała Nr XL/349/10 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 14. Informacja Burmistrza Golczewa o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 

Golczewo za rok szkolny 2009/2010. 

 Andrzej Danieluk burmistrz poinformował, że ww. informacja została przedłożona 

Radzie w formie pisemnej i omówiono ją na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Zgodnie z sugestią Radnej Beaty Pastryk dziś przekazano Radnym poprawne dane od-

nośnie osiągnięć uczniów na przestrzeni lat oraz współczynniki łatwości sprawdzianu 

oraz obszarów umiejętności – kwiecień 2010. 

 

Radni nie wnieśli uwag do ww. informacji. 

Informacja Burmistrza Golczewa o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Golczewo 

za rok szkolny 2009/2010 stanowi załącznik nr 24, errata do ww informacji stanowi za-

łącznik nr 25 do protokołu.  

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła ww. informację, jed-

nomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 15 Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

 Mieczysław Perużyński, przewodniczący obrad odczytał pisma w sprawie analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Golczewie: 

Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie nr NK.3.0961/33/10-

1(DR) z 12 października 2010 r. – na dzień 31 grudnia 2009 r.,  

Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie nr NK.3.0961/33/10-

2(DR) z 3 listopada 2010 r. – na 2 miesiące przed upływem kadencji, Naczelnika Urzędu 
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Skarbowego w Kamieniu Pom. nr PB/412-241/2010 z 2 listopada 2010 r. wg stanu  

na dzień 31 grudnia 2009 r. oraz na 2 miesiące przed upływem kadencji. 

 

Andrzej Danieluk burmistrz odczytał informację o wynikach analizy oświadczeń ma-

jątkowych złożonych Burmistrzowi Golczewa przez pracowników Urzędu Miejskiego  

w Golczewie i kierowników jednostek organizacyjnych Gminy za 2009 r. 

 

Ww. pisma stanowią kolejno załącznik nr 26, 27, 28, 29 do protokołu. 

 

Ad. 16 Sprawozdania Komisji Rady Miejskiej w Golczewie z odbytych posiedzeń wyzna-

czonych rocznym planem pracy. 

 Radna Beata Pastryk przewodnicząca Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecz-

nych Rady Miejskiej w Golczewie, przedstawiła następującą informację z posiedzenia  

w sprawie osiągnięć szkół Gminy Golczewo w roku szkolnym 2009/2010, wyniki egza-

minów zewnętrznych na przestrzeni trzech lat. 

„Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych stwierdziła, że dyrektorzy szkół  

dokonali analizy egzaminów zewnętrznych na przestrzeni trzech lat.  

Pani Emilia Dobrowolska dyrektor Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kam. przygotowała 

informację dotyczącą osiągnięć uczniów oraz mini raport ze sprawdzianów klas szó-

stych. 

Pani Aldona Kaczmarek dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Golczewie przygotowała 

informację z realizacji zadań, tabelę z wynikami zewnętrznymi w Gimnazjum oraz tabelę 

z wynikami sprawdzianów klas szóstych. 

Komisja na podstawie zgromadzonych informacji stwierdziła, że uczniowie szkół na te-

renie gminy Golczewo uzyskali wyniki wyższe niż wyniki osiągnięte przez uczniów tych 

szkół w ubiegłym roku szkolnym. 

Najwyższe wyniki uczniowie osiągnęli w 2007 r.  

Średnia punktów uzyskana przez uczniów Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kam. 

na 40 możliwych wyniosła: 

2008 r. – 26,53 pkt 

2009 r. – 21,52 pkt 

2010 r. - 22,80 pkt  

Średnia punktów uzyskana przez uczniów Szkoły Podstawowej w Golczewie. 

na 40 możliwych wyniosła: 
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2008 r. – 24,03 pkt 

2009 r. – 17,70 pkt 

2010 r. – 19,90 pkt 

Wyniki uzyskane przez uczniów Gimnazjum w Golczewie z egzaminu części humani-

stycznej minimalnie spadły, z części egzaminu matematyczno-przyrodniczego minimal-

nie wzrosły w porównaniu do roku ubiegłego. 

Średnia punktów uzyskana przez uczniów Gimnazjum w Golczewie z egzaminu huma-

nistycznego na 50 możliwych wyniosła: 

2008 r. – 28,50 pkt 

2009 r. – 28,83 pkt 

2010 r. – 27,60 pkt 

Średnia punktów uzyskana przez uczniów Gimnazjum w Golczewie. z egzaminu mate-

matyczno-przyrodniczego na 50 możliwych wyniosła: 

2008 r. – 21,60 pkt, 

2009 r. – 19,95 pkt 

2010 r. – 21,30 pkt 

Uzyskane wyniki stanowią mniej niż 50 % wymaganej wiedzy i umiejętności. Uczniowie 

ze wszystkich szkół na terenie gminy Golczewo biorą udział w konkursach na szczeblu 

gminnym, powiatowym, wojewódzkim i krajowym. 

Wyniki są satysfakcjonujące. Udział w tych konkursach ma charakter zróżnicowany  

a ich efekty zależą od kreatywnej postawy nauczycieli i uczniów. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Golczewie 

wnioskuje aby: 

1) w przyszłym roku szkolnym skupić się na rozwijaniu wiedzy i umiejętności  

u uczniów, w tych standardach wymagań egzaminacyjnych, które okazały się dla 

nich trudne i bardzo trudne, 

2) nawiązać ścisłą współpracę z rodzicami uczniów w celu lepszego motywowania 

dzieci do nauki, 

3) przyznać nagrodę Gminy Golczewo Pani Emilii Dobrowolskiej dyrektorowi Szkoły 

Podstawowej w Wysokiej Kam.”. 

 

Radna Wanda Cieślikiewicz członek Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Golczewie, przedstawiła informację z posiedzenia w sprawie realizacji 
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budowy obiektów sportowych i placów zabaw na terenie gminy Golczewo odbytego  

w dniu 12 października br: 

„1. Zrealizowano place zabaw: 

 plac zabaw w Golczewie (przy kompleksie sportowym „Orlik”), 

 place zabaw realizowane z Funduszu Sołeckiego – Kretlewo i Gadom. 

2 Place zabaw w trakcie realizacji dofinansowane z funduszy unijnych z Programu 

LEADER, koszt ogółem realizacji projektu 169.158,90 zł w tym dofinansowanie 

100.000,00 zł): 

1) Kłodzino 

2) Wysoka Kam. 

3) Upadły 

W wyniku przeprowadzonego przetargu zawarto umowę z firmą Muller Sp. z o. o.  

Jelcz-Laskowice na kwotę 157.933,88 zł, termin realizacji zamówienia: 31.10.2010 r. 

1. Wniosek o dofinansowanie projektu „Budowa placu zabaw w Kozielicach”  

– w trakcie oceny przeprowadzanej przez Wydział Programów Rozwoju Obsza-

rów Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego. 

2. Kompleks boisk sportowych „Moje boisko – Orlik 2012” – zrealizowano w 2009 r. 

za kwotę 1.312.500,00 zł (w wyniku negocjacji cena obniżona o 60.000,00  

w stosunku do oferty przetargowej). Dofinansowanie: 666.000,00 zł. 

Boisko sportowe w Wysokiej Kam. realizowane jest ze środków budżetu Gminy Golcze-

wo, etapami, bez ogłaszania przetargu (każdy etap nie przekraczał 14 tys.Euro). 

Gmina Golczewo złożyła wniosek do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Zachod-

niopomorskiego na budowę Centrum Społeczno-Kulturalnego oraz budowę zaplecza 

socjalnego dla tego boiska. Termin rozpatrzenia wniosku przesunięto ze względu  

na dużą ilość wniosków. 

Koszt realizacji projektu wynosi 1.000.000,00 zł, w tym dofinansowanie około 

600.000,00 zł z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich Działanie „Odnowa i Rozwój 

Wsi”. 

Komisja w dalszej części posiedzenia dokonała przeglądu inwestycji o charakterze spor-

towo-rekreacyjnym na terenie gminy Golczewo. 

Budowa boiska sportowego w Wysokiej Kam. przebiega zgodnie z planem, należy jed-

nak poczynić wszelkie starania, aby dokończyć inwestycję (budowa trybun i szatni). 

Plac zabaw w Kretlewie jest inwestycją niezakończoną, zagraża bezpieczeństwu dzieci 

(nieodpowiednia nawierzchnia i ogrodzenie). 



 16

Na placu zabaw w Gadomiu znajdują się urządzenia metalowe, (huśtawki i karuzela, 

które zagrażają bezpieczeństwu dzieci).  

Dbając o bezpieczeństwo dzieci należy jak najszybciej urządzenia metalowe zastąpić 

nowym atestowanym sprzętem. 

Komisja zwróciła, uwagę, że Sołectwo Kretlewo winno zadbać o bezpieczeństwo dzieci  

i ogólny wizerunek placów zabaw. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Golczewie 

wnioskuje o: 

1) pozyskanie terenów w innych miejscowościach na place zabaw. 

2) zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Gminy Golczewo na dokoń-

czenie budowy boiska w Wysokiej Kam., 

3) poczynienie wszelkich starań, aby wspólnie z Sołectwem Kretlewo zakończyć  

realizację budowy placów zabaw.” 

 

 Przemysław Opowicz sołtys Sołectwa Kretlewo odniósł się do ww. informacji  

i poinformował, że place zabaw w Kretlewie i Gadomiu powstały kwotą 13.500 zł  

i stwierdził, że zanim Komisja tak negatywnie oceni ich realizację niech wskaże, który 

plac zabaw na terenie gminy powstał za taką kwotę. Poinformował, że nie było dobrej 

woli ze strony Burmistrza i Rady, aby te inwestycje dokończyć. Większość prac została 

wykonana z dobrej woli i inicjatywy mieszkańców Sołectwa. 

Jako sołtys dążył do tego, aby tereny placów zabaw były atrakcją dla dzieci. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła Sprawozdanie Ko-

misji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych, jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Radna Barbara Madej członek Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska odczytała informację z posiedzenia Komisji w sprawie kosztów 

utrzymania i możliwości rozwoju Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Golczewo. 
 
„W Gminie Golczewo działa 6 jednostek OSP, tj. w Golczewie, Kłębach, Mechowie, Kre-

tlewie, Kozielicach i Wysokiej Kam., w tym 2 jednostki w Krajowym Systemie Ratowni-

czo-Gaśniczym (Golczewo i Wysoka Kam.).  

Członków czynnych biorących udział w akcjach jest 74, którzy posiadają aktualne bada-

nia lekarskie i ubezpieczenie. 
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W ww. jednostkach zatrudnionych jest 7 kierowców na niepełne etaty, każdy z nich ma 

etat swój zróżnicowany w zależności od wielkości danej jednostki. 

Ogółem w życiu OSP uczestniczy około 300 osób mieszkających na terenie gminy Gol-

czewo. 

Jednostki KSRG otrzymują corocznie po około 8 tys. zł na zakup materiałów  

i wyposażenia. Komendant Gminny dodatkowo pozyskuje około 40 % ww. kwot  

na odpowiednie doposażenie. 

Jednostki OSP Kłęby i OSP Mechowo posiadają najstarszy sprzęt pożarniczy  

i wymagają największych nakładów finansowych, aby ten sprzęt uzupełnić.  

Pozostałe 4 jednostki posiadają sprzęt w dobrym stanie. 

Jednostki OSP dysponowane są do zdarzeń za pomocą selektywnego uruchamiania 

syren przez PSP Kamień Pom. (4 jednostki) oraz za pomocą prywatnych telefonów sta-

cjonarnych i komórkowych. 

Czynni członkowie odbywają okresowe szkolenia kończące się pozytywnym wynikiem.  

Budżet OSP na 2010 r. wynosi kwotę 250.500,00 zł i ma tendencję narastającą  

w porównaniu do lat ubiegłych. 

Na 2011 r. ze środków zewnętrznych zaplanowano modernizację remizy OSP  

w Golczewie (podniesienie dachu nad garażami, ocieplenie, wyciąg spalin, pneumatyka, 

zasilanie awaryjne, zaplecze socjalne, szafy BHP na odzież strażacką) i zakup używa-

nego samochodu strażackiego waz z wyposażeniem. 

Kwota powyższego zadania kształtuje się w wysokości 558.990,00 zł, w tym dofinanso-

wanie w kwocie 418.867,50 zł z Regionalnego Programu Operacyjnego Działanie 

„Ochrona Przyrody i Zapobieganie Zagrożeniom”. 

Wyjazdy zadysponowane przez PSP Kamień Pom. do września br.: 

OSP Golczewo: 

19 pożarów, 18 miejscowych zagrożeń. 

OSP Wysoka Kam.: 

23 pożary,8 miejscowych zagrożeń, 2 fałszywe alarmy. 

OSP Kozielice: 4 pożary, 2 miejscowe zagrożenia, 

OSP Kretlewo: 2 pożary, 2 miejscowe zagrożenia, 

W chwili obecnej w 6 jednostkach OSP zatrudnionych jest 7 kierowców.  

Z tytułu wynagrodzenia Gmina ponosi następujące koszty: 

wynagrodzenia 48.000,00 zł 

dodatkowe wynagrodzenie roczne 3.945,38 zł 
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składki na ubezpieczenie społeczne 10.200,00 zł 

składki na Fundusz Pracy 1.200,00 zł 

wpłaty PFRON 2.200,00 zł 

Odpłatność za wyjazdy dla pozostałych członków OSP zaplanowano w wysokości 

16.000,00 zł, do chwili obecnej wydatkowano kwotę 12.755,29 zł. 

Członkowie OSP biorą czynny udział w akcjach ratowniczych (pożary, wypadki 

drogowe, nietypowe zdarzenia, np. Ptasia Grypa, likwidacja skażeń, zabezpieczenie 

przed ewentualnymi skutkami zagrożeń meteorologicznych), ćwiczeniach, zawodach  

i życiu kulturalnym Gminy. 

Oficjalnych skarg i pochwał nie było. 

Przeprowadzono inwentaryzację hydrantów na terenie gminy Golczewo, w wyniku której 

ustalono, że wszystkie działają bez zarzutów. 

Jednostki nie będące w KSRG wymagają doinwestowania z budżetu Gminy lub  

z instytucji zewnętrznych. 

Niezbędny jest zakup mundurów wyjściowych, dresów dla Młodzieżowych Drużyn Po-

żarniczych oraz sprzętu i wyposażenia posiadającego odpowiednie certyfikaty. 

W roku bieżącym zakupiono aparaty tlenowe (komplety) oraz drobną odzież ochrony 

indywidualnej. 

W bieżącym roku Zarząd Związku OSP w Szczecinie dofinansował zakup aparatów tle-

nowych w kwocie 7.200,00 zł. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska Rady Miej-

skiej w Golczewie przedstawiła następujące wnioski: 

1) należy bezwzględnie utrzymać dwie jednostki w Krajowym Systemie Ratowni-

czo-Gaśniczym (Golczewo i Wysoka Kam.), 

2) doposażyć w miarę możliwości w niezbędny sprzęt 4 pozostałe jednostki, 

3) przeprowadzać stałe szkolenia dla młodzieży oraz czynnych biorących udział  

w akcjach członków OSP. 

 

Utrzymywanie Ochotniczych Straży Pożarnych ze względu na potrzeby, a także na silne 

tradycje oraz zapotrzebowanie społeczne jest koniecznością i obowiązkiem Gminy. 

 

Radny Piotr Gajda członek Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska odczytał poniższe sprawozdanie Komisji: 
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„Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska działała 

zgodnie z planem pracy corocznie przedstawianym i akceptowanym przez Radę Miejską 

w Golczewie. 

Podczas czteroletniej kadencji, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska oprócz spotkań przed sesyjnych odbyła 23 posiedzenia tematyczne. 

Członkowie Komisji wypracowali wiele wniosków, które zostały przedstawione Radzie 

Miejskiej i Burmistrzowi. 

Do wniosków Komisji, które zostały zrealizowane przez Gminę należy wymienić przede 

wszystkim wykonanie: 

 monitoringu wywozu nieczystości stałych i ciekłych, 

 monitoringu szamb nie spełniających norm, 

 wypracowano harmonogram przygotowania Gminy do sezonu letniego, 

 wykonano rozbiórkę budynku przy ul. Kamieńskiej 4, 

 oczyszczono fosę wokół baszty oraz teren przylegający do niej, 

 wykonano budowę wiat przystankowych dla dzieci dojeżdżających do szkoły, 

 wykonano sieć wodociągową przed sprzedażą działek rekreacyjnych w Wysokiej 

Kam., 

Komisja wnioskowała o: 

przyznanie nagród pieniężnych dla młodzieży osiągającej wysokie wyniki  

w sporcie oraz o stworzeniu i przyznaniu statuetki dla zasłużonych mieszkańców Gminy 

Golczewo. 

Na wniosek Komisji wstrzymano sprzedaż działki i budynku po byłej szkole  

w Mechowie. 

W trakcie realizacji są wnioski o: 

 dokończenie budowy sieci kanalizacyjnej – nieskanalizowanej części Golczewa  

(Stary Tartak), 

 modernizację remizy OSP w Golczewie, a także przeszacowania wartości nieru-

chomości będących w wieczystym użytkowaniu. 

 

Wnioski KFRGiOŚ, które nie zostały zrealizowane: 

 nie doprowadzono do likwidacji szamb powstałych po byłych studniach, 

 nie wyremontowano sali spotkań w Niemicy, 

 nie wypracowano wieloletniego planu gospodarowania zasobem mieszkaniowym,  
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 nie przeznaczono w budżecie środków na zakup dużego samochodu  

do wywozu nieczystości stałych, 

 nie opracowano koncepcji zagospodarowania pomieszczeń po byłej szkole  

w Mechowie, 

 nie stworzono regulaminu zamówień publicznych poniżej 14 tys. EURO, 

 nie wybudowano mieszkań socjalnych przy ul. Zwycięstwa pomimo gotowego 

projektu. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska negatywnie opinio-

wała wybudowanie inteligentnego oświetlenia w Golczewie za kwotę 888 tys zł oraz 

uaktualniła i skorygowała Program Ochrony Środowiska dla Gminy Golczewo.”. 

 
W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła Sprawozdanie Ko-

misji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 11 głosami „za”,  

przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 17. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że sprawozdanie z działalności między 

sesjami zostało przedłożone w formie pisemnej. 

Radny Tomasz Bartniczuk zapytał, jakiej współpracy w zakresie golczewskich je-

zior dotyczyło spotkanie z Panem Rafałem Pender, zapytał również, czy odbył się już 

przetarg na dzierżawę jezior ? 

Burmistrz poinformował, że w przyszłym roku planuje się wspólne wykonanie 

operatu wodnoprawnego i odfosforowanie jezior. Odnośnie przetargu poinformował, że 

czekamy na ogłoszenie wyniku. 

Radny Tomasz Bartniczuk zapytał ponadto, o zakończoną procedurę wyboru 

banku kredytującego planowany w 2010 r. deficyt budżetowy – z jakim bankiem uzgod-

niono umowę i na jaką kwotę ? 

Skarbnik wyjaśniła, że procedura wyboru odbyła się zgodnie z uchwałą Rady, 

kredyt na kwotę 2.200 tys. zł uzgodniono z BZWBK. 

 

Radni nie wnieśli więcej pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła Sprawozdanie Bur-

mistrza z działalności między sesjami, jednomyślnie 14 głosami „za”. 
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Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad. 18. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 Andrzej Danieluk burmistrz poinformował, że przejazd z ul. Szkolnej na ul. Stary 

Tartak zgodnie z dokumentacją winien być wyłączony z ruchu pojazdów samochodo-

wych. Należy tam w najbliższym czasie uregulować stosunki własnościowe nierucho-

mości sąsiadujących z przejazdem dla umożliwienia budowy kanalizacji. 

Radny Piotr Gajda poinformował, że wspólnie z radnym Wiesławem Klochem wyrażają 

chęć zabezpieczenia przejazdu. Prosił o przeznaczenie na ten cel odpowiednich taśm 

 i barierek, aby było widać skraj drogi, wówczas samochody nie osuwały się do stawu 

omijając dziury w drodze. 

 

Ad. 19 Wolne wnioski i zapytania. 

 Roman Dorniak Radny Powiatu złożył podziękowania Wysokiej Radzie w związku 

ze zbliżającym się końcem kadencji 2006-2010. Wyrazy uznania za doskonalenie sa-

moświadomości skierował do radnych, którzy pierwszy raz piastowali mandat radnego. 

Osobom startującym w najbliższych wyborach życzył powodzenia. 

Zwrócił uwagę, że z terenu Gminy Golczewo kandyduje 1 osoba do Sejmiku Wojewódz-

twa Zachodniopomorskiego i uważa, że warto ją poprzeć mając na względzie rozwój 

Gminy. 

 Przewodniczący obrad podziękował za słowa uznania skierowane do Rady. 

 

 Radny Tomasz Wawrzyński zwrócił uwagę, że w związku z prowadzonym remon-

tem biblioteki w Golczewie, część książek zgromadzonych jest w piwnicach budynku. 

Obawia się, że wilgoć może spowodować ich zniszczenie. 

 Burmistrz poinformował, że po przeprowadzeniu remontu biblioteka zostanie 

przeniesiona do pomieszczeń przy biurach Zakładu Usług Publicznych w Golczewie 

 Marek Maślak, kierownik ZUP dodał, że w piwnicach jest odpowiednia wilgotność, 

która nie spowoduje zniszczeń księgozbioru. 

 

 Radny Piotr Gajda poinformował, że dzieci skarżą się, że w klasach lekcyjnych  

w ZSP w Golczewie jest za gorąco. 
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 Aldona Kaczmarek dyrektor ZSP wyjaśniła, że na grzejnikach w klasach wcze-

snoszkolnych niestety nie ma regulatorów ciepła. Szkoła ogrzewana jest centralnie  

i ogrzewanie związane jest z całym rozruchem.  

 

 Radny Tomasz Bartniczuk zapytał, dlaczego wartość przeniesienia własności 

gruntu pod starymi garażami przy ul. Osiedle Zdrojowe jest tak wysoka i za 1 garaż wy-

nosi 3.700 zł (1 m2/200 zł) ? 

 Burmistrz poinformował, że jest to cena określona przez rzeczoznawcę. 

 

 Radny Grzegorz Dyksy podziękował członkom Komisji Finansów, Rozwoju Go-

spodarczego i Ochrony Środowiska za współpracę. Stwierdził, że jest zadowolony, że  

w ciągu czteroletniej kadencji udało się Komisji wypracować wiele wniosków, które są 

częściowo zrealizowane.  

 

Ad. 20 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czyn-

ności między sesjami 

 Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Miej-

skiej w Golczewie w okresie między sesjami wpłynęło pismo Komendanta Powiatowego 

Policji w Kamieniu Pom. skierowane do Urzędu Miejskiego i przekazane do wiadomości 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w sprawie zaplanowania środków finansowych w 

budżecie Gminy na 2011 r. w kwocie 20.000 zł na realizację podstawowych zadań Poli-

cji; przede wszystkim na ochronę życia i zdrowia ludzi oraz mienia a także ochronę bez-

pieczeństwa i porządku publicznego. 

Ww. pismo stanowi załączniki nr 31 do protokołu. 

 

W dalszej wypowiedzi poinformował, że obecna sesja jest ostatnią w kończącej 

się piątej kadencji działalności samorządu terytorialnego. Uważa, że dla Gminy Golcze-

wo była to jedna z najlepszych kadencji. Można ją jedynie porównać do pierwszej ka-

dencji pod względem zaangażowania radnych oraz wielkości wykonanej pracy. Obie 

różnią się jedynie zadaniami i priorytetami.  

Początek kadencji nie napawał jednak optymizmem, tak Burmistrz  

jak i 73 % Radnych nie miało doświadczenia w pracy samorządu gminnego.  

W ocenie Przewodniczącego momentem przełomowym było zaciągnięcie obligacji 
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komunalnych. Gmina otrzymała środki finansowe, w wraz z nimi wzrosła odpowiedzial-

ność i ranga podejmowanych decyzji. Stały się one zapleczem do określonych planów i 

projektów a baczna kontrola Rady przyniosła nadspodziewane efekty. Ostry spór wy-

szedł na dobre. 

W imieniu Rady Miejskiej podziękował wszystkim, którzy chcieli trudzić się dla dobra 

publicznego.  

Szczególne podziękowania skierował do Radnych Rady Miejskiej w Golczewie Burmi-

strza. 

Powiedział, że jest dumny, że mógł być członkiem tak znakomitego grona. 

 

Andrzej Danieluk burmistrz dołączył się do słów Przewodniczącego Rady  

i podziękował wszystkim Radnym Rady Miejskiej i Radnym Rady Powiatu za wkład  

w pracy i za duże zaangażowanie. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z Burmistrzem wręczyli wszystkim Radnym 

pamiątki w podziękowaniu za pracę na rzecz społeczności lokalnej.  

 

Ad. 20 Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad dokonał zamknięcia 

XL sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 
 
    Inspektor             Przewodniczący Rady 
 
Danuta Krupa      MIECZYSŁAW  PERUŻYŃSKI 

 

 

 

 

 


